
 

ALV GroenLinks Zwolle, 23 april 2024 
Aanvang: 19.30 uur (inloop vanaf 19.15 uur). Locatie: Wijkcentrum 

De Weijenbelt, Berkum. Aanwezig: plm. 30 personen 

 

 

 
1. Welkom en mededelingen  

 

Welkom door voorzitter Judith van Dijk. 

Mededelingen: Idee om een voorstelrondje te doen is vorige keer geopperd: doen 

we na het officiële gedeelte als we samen in gesprek gaan. 

  

2. Financieel jaarverslag 2023 
 

Penningmeester Remko de Paus is verlaat, dus alg. bestuurslid Dirk Stemerding 

doet verslag. Er was officieel geen kascommissie. Anneke Nusselder en Simone 

Boshove hebben deze taak op zich genomen. Ze hebben alles per rekening 

nagekeken en alles klopte. De jaarrekening is door hen goedgekeurd. Tijdens de 

vergadering krijgen Anneke en Simone het mandaat voor deze taak. 

- Vraag: Waarom is er voor gekozen de ASN-rekening op te hevelen en over te 

gaan naar Triodos?  

- Remko (inmiddels aanwezig): beide rekeningen kosten geld, dat is 

zonde. Je betaalt onderzoekskosten voor een bankrekening; die was 

hoger dan de rente.  

- Vraag: Wat betekent ‘onttrekking verkiezingsfonds’?  

- Remko: We hadden een spaarpotje hiervoor; die we niet hebben 

gebruikt. Geen spaarpotje meer nodig voor de landelijke verkiezing. 

Dan storten we dat weer terug en komt het bij de algemene reserve.  

Er wordt gestemd over het financieel jaarverslag: iedereen akkoord. 

  

3. Herbenoeming bestuursleden  

 



Elke twee jaar worden de bestuursleden opnieuw benoemd. Er is besloten dit te 

verdelen in een rooster, zodat er niet op één moment veel vacatures tegelijk op 

worden gezet. Dirk en Remko willen graag weer twee jaar doorgaan. 

Motivatie Dirk: ‘Wilde graag de tijd nemen om de afdeling te leren kennen. Vind het 

vooral leuk om activiteiten te organiseren, zoals de thema-avonden. Leuk om aan 

het bestuur deel te nemen.’ 

Motivatie Remko: ‘Leuk om na raadslidmaatschap toch nog wat betrokkenheid bij 

GroenLinks te hebben, waar ik al tientallen jaren lid van ben.’ 

 

Er wordt via stembriefjes gestemd. Beide kandidaten zijn herbenoemd met 27 

stemmen elk en geen stemmen tegen.  

 

4. Aftreden bestuurslid  
 
Algemeen bestuurslid Shahin Farrokhi gaat ons verlaten als bestuurslid. Dirk dankt 

Shahin voor zijn inzet, in het bijzonder voor de programmacommissie. Hij geeft aan 

dat Shahin een fijn en waardevol bestuurslid is geweest.  

 

Shahin dankt iedereen, die de gelegenheid heeft gegeven dat hij als bestuurslid kon 

bijdragen. Shahin benadrukt dat democratie binnen de afdeling begint en dat we 

moeten luisteren naar de leden. Initiëren, organiseren en activeren zijn volgens hem 

drie belangrijke waarden. 

 
Voorzitter roept op: er is een plek vrij in het bestuur. Mocht je het leuk vinden om iets 

met politiek te doen, maar wil je dat niet per se als raadslid doen, dan is 

bestuurswerk heel erg leuk om te doen.  

 

5. De fractie doet verslag 
 
Raadslid Eildert Noorda doet namens de fractie verslag. Hij vertelt dat veel collega-

raadsleden helaas verhinderd zijn door vergaderingen elders. De wethouders zijn 

ook afwezig, vanwege verplichtingen elders. 

 

Eildert staat stil bij enkele thema’s die spelen in de raad:  



- De duurzaamheidsmotie van (burgerlid) Stan Vergeer: roept het college op 

om belemmeringen rondom verduurzaming van je huis weg te nemen. Deze 

motie is onlangs aangenomen in de raad.  

- Zwollenaren hebben 40% minder restafval geproduceerd, na de invoering van 

het betalen voor het storten van restafval in 2023. Op naar 100% circulair in 

2050. Bijzondere aandacht voor bijplaatsingen; het college heeft aangegeven 

dat daar extra geld voor komt. GroenLinks heeft tijdens het debat over het 

grondstoffenbeleid nog extra aandacht gevraagd voor het structureel 

ondersteunen van repair cafés.  

- Sociaal domein: er worden in hotel Lumen nu ook twintig alleenstaande, 

minderjarige vluchtelingen opgevangen. Dit gebeurt naast de opvang in het 

Mercure Hotel, waarvan bekend is geworden dat zij langer zullen blijven. Ook 

de Oekraïne-opvang wordt uitgebreid.  

- In Zwolle is het nu mogelijk om voor zes maanden te proefsamenwonen, met 

behoud van een bijstandsuitkering. Dit is een mooie mijlpaal, waar raadslid 

Joey Boon eind 2022 aandacht voor vroeg, middels het indienen van een 

motie.  

- Eildert heeft schriftelijke vragen gesteld over de verkoop van het 

Ateliergebouw naast de Nooterhof. GroenLinks vindt dat dit gebouw bij de 

Nooterhof hoort en roept het college op om de opties te verkennen nu het 

gebouw verkocht lijkt te worden. Binnenkort volgt een reactie van het college. 

 

Voor wie het leuk vindt: het is mogelijk om je aan te melden voor ‘Gast van de 

fractie’, waarbij je een kijkje achter de schermen kan nemen van het werk van een 

raadslid. Meer informatie vind je op de website van GroenLinks Zwolle. 

 

6. Europese verkiezingen van 2024 
 

Ivo Velhorst en Catrineke Hooghiemstra vertellen namens het campagneteam over 

de voorbereiding op de Europese verkiezingen van 2024. Marcella Bremer hoort ook 

bij het campagneteam, maar zij is afwezig. GL-PvdA heeft drie speerpunten: 

internationale veiligheid, klimaat en de opkomst van extreem rechts. GL-PvdA wil het 

tegengeluid zijn.  

 



De insteek van de campagne is om mensen vooral op te roepen om te gaan 

stemmen. Maar 40% gaat daadwerkelijk stemmen. Via een QR-code zullen mensen 

een reminder toegestuurd krijgen om te gaan stemmen en mensen zullen worden 

opgeroepen om twee vrienden, kennissen, familie, etc. mee te nemen wanneer zij 

gaan stemmen.  

 

• Vraag: hoe heet de Europese groene partij? 

Je stemt landelijk op een partij. GroenLinks en de PvdA splitsen zich op in 

sociaaldemocraten en groenen; dit is Europees gezien gebruikelijk. 

• Suggestie van een lid: in juni zijn veel mensen op vakantie. Misschien een 

oproep doen binnen GroenLinks dat leden een machtiging moeten regelen 

als ze op vakantie zijn. 

• Voorzitter: dat is niet verstandig, maar als je op 6 juni op vakantie bent, is 

het goed om een reminder te sturen dat je iemand moet machtigen. 

• Vraag: de opkomst van extreemrechts is zorgelijk. Wat verwacht je te 

communiceren in de campagne hierover? 

• Antwoord campagneteam: het doel is om te laten zien dat GroenLinks en 

de PvdA de belangrijkste keuze zijn om tegen extreemrechts te stemmen. 

• Voorzitter: de urgentie van stemmen staat centraal. 

• Dirk: zijn de drie genoemde speerpunten landelijk beleid of specifiek voor 

Zwolle? 

• Antwoord campagne team: het is landelijk beleid; er komen ook nog flyers. 

 

Komende tijd staan er enkele activiteiten op de planning: 

- 5 mei op bevrijdingsfestival: daar hebben we een stand. Oproep: we zoeken 

nog mensen. Komen heel veel bezoekers, veel aanspraak.  

- Huis-aan-huis data (op zaterdag van 10-12 of 11-13): inschrijflijsten liggen op 

tafel. Ook als je dat nog nooit hebt gedaan is het leuk en je krijgt tips. Er is 

altijd een bekend gezicht bij. Huis-aan-huizen zal ook een paar keer samen 

met PvdA georganiseerd worden. Huis-aan-huizen levert echt bewezen 

stemmen op.  

- 4,5 en 6 juni flyeren (‘s ochtends) van 7 tot half 9 op station. 



Dirk licht het spel toe dat in de stand zal zal staan: het idee is ‘waarom 

stemmen voor  

  Europa? Waarom vinden jullie het belangrijk om te stemmen?’ 

Wie wil er meedenken? Meld je bij Dirk. 

 Oproep voor tapijttegels, wie heeft ze nog liggen? Meld je bij Dirk. 

 
7. Rondvraag en afsluiting 

 

Geen vragen.  

 

Einde officieel deel van de ALV.  

 

Pauze (10 minuten)  

 

Tweede deel van de avond: gesprek over de komende 
gemeenteraadsverkiezingen  
 

We voeren een gesprek over de samenwerking met de PvdA  en de voors en tegens 

hiervan. Het gaat specifiek om de gemeenteraadsverkiezingen van 2026.  

De avond wordt afgesloten met een oproep van het bestuur: als je nog iets wil delen 

over de samenwerking of het proces, mag je altijd contact opnemen. 

 


